
DAY 1 Penang - Transit City - Beijing (MOB)

Meet at Penang International Airport for your flight to Beijing.
Upon arrival, visit the Palace Museum, the Temple of Heaven, and
the popular Sanlitun Taikoo Li attraction.
**Overnight in Beijing

DAY 2 Beijing (B/L)
After breakfast, we'll visit the Summer Palace. We'll then explore the
largest and best-preserved section of the Great Wall at Badaling. We'll
then visit the iconic Shougang Big Air Jump, known as "Snow Flying
Sky," the iconic Winter Olympics platform. We'll then visit the popular
Wukesong Hua Xi LIVE food court. Dinner will be at the Hua Xi
LIVE Food Court, featuring a wide variety of local delicacies. Guests
can enjoy a meal while shopping (meals at their own expense).
**Overnight in Beijing

DAY 3 Beijing (B)

Full-day tour of Universal Studios.
**Overnight in Beijing

DAY 4 Beijing - Gubei Water Town (B/L/D)
After breakfast, explore the old Beijing hutongs of Yandaixie Street
and Shichahai Bar Street.
Then, travel by bus to Gubei Water Town, a popular attraction in
Beijing (including a one-way electric car tour, Sima Distillery,
Yongshun Dye Workshop, Sun Moon Island Square, Zhenyuan Escort
Agency, and Eight Banners Guild Hall), where you can enjoy the water
town's nightscape.
**Overnight in Gubei Water Town.
DAY 5 Gubei Water Town - Cheng De (B/L/D)
Today, we'll travel by bus to Chengde, visit the Summer Palace, and
take a cable car ride to Chengde's Sengguan Peak for panoramic views
of Chengde City. (If closed, we'll visit Chengde's Pule Temple instead.)
**Overnight in Chengde

DAY 6 Cheng De - Beijing (B/L/D)

After breakfast, we'll depart for Beijing by bus. We'll then visit
Tianan Square, Qianmen Antique Street, one of the world's largest
Starbucks flagship stores, and PAGEONE, a creative bookstore
reminiscent of the Bird's Nest and Water Cube.
**Overnight in Beijing

DAY 7 Beijing - Transit City - Penang (B)

Arrived Penang. Tour Ends
**Home sweet home.

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025 FTG9D7NPEK1PL040325KG

 STAY IN INTERNATIONAL BRAND HOTELS
 ENJOY LUXURY FIVE-STAR HOTEL IN GUBEI WATER

TOWN (INCLUDING HOT SPRING)
 BADALING GREAT WALL
 KOREAN 180-COURSE BUFFET BBQ
 UNIVERISAL STUDIOS BEIJING
 PALACE MUSEUM

C2A1

**Tour Leader Tipping Not Included



1 槟城 - 中转城市 - 北京 (机上用餐/早午晚)

集合于槟城国际机场乘搭客机飞往北京。
抵达后，前往游览故宫博物院，天坛公园，网红打卡地一三里屯
太古里。
**夜宿于北京

2 北京 (早午餐)

早餐后前往游览颐和园。前往游览最大，保存最好的八达岭长
城 。之后前往游览冬奥会标志首钢大跳台--‘雪飞天’。接着网
红打卡地 -- 五棵松华熙 LIVE 晚餐在华熙 LIVE 美食街，天南地

北各地风味小吃，应有尽有俭由人，客人可逛街同时自由选择用

餐（餐费自费）。
**夜宿于北京

3 北京 (早餐)

全天游览环球影城。
**夜宿于北京

4 北京- 古北水镇 (早午晚餐)

早餐后前往游览老北京胡同—烟袋斜街，什刹海酒吧街。
随后乘车赴新北京名玩‘古北水镇’游览（含单程电瓶车，司马

烧酒坊，永顺染坊，日月岛广场/镇远镖局/八旗会馆），欣赏水

镇夜景。
**夜宿于古北水镇。

5 古北水镇 - 承德 (早午晚餐)

今天乘车赴承德，游览避暑山庄，乘滑车游览承德僧冠峰，欣

赏承德市全景。(如关闭将改成承德普乐寺）
**夜宿于承德

6 承德 - 北京 (早午晚餐)

享用早餐后，乘车前往北京。 接着前往天安广场，前门仿

古大街，全球最大星巴克旗航点之一与 PAGEONE 创意图书
店，外观‘鸟巢’+‘水立方’。

**夜宿于北京

7 北京 - 中转城市 - 槟城 (早餐)
早餐后送往机场返回美丽的家园。

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023

FTG9D7NPEK1PL040325KG

 入住国际品牌酒店
 尊享古北水镇豪华五星酒店(含温泉)
 八达岭长城
 韩式 180 道菜品自助烧烤 BBQ
 北京环球影城

 故宫博物馆
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Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025


